

Styremøte 2. desember 2022

Sted/tidspunkt: Arve Larsen kl. 18:00

Referat

1. Økonomi

- KH informerer
 - ✓ KH leste opp regnskapet og forklarte de forskjellige postene og besvarte spørsmål.
Resultatet er ikke langt unna budsjettet pr. dd. Litt lavere inntekt på kontingenter og reklame, men fordi man har et dobbeltnummer av AmazonPosten på gang, så spares en del porto sammenlignet med to utsendelser.
Regnskapet er ikke endelig før etter 1/1-23. flere utgifter/inntekter kommer på siste periode.
 - ✓ Rekord inntekt på loddsalget på landstreffet på Stryn med inntekt på over 50k.
 - ✓ Regnskapet viser at ingen lokalavdeling har benyttet muligheten til å søke om støtte til treff-arrangement.
- Medlemsstatus KH/OES
 - ✓ Vi har 1158 medlemmer pr. 02.12.2022, og det utgjør en total nedgang på 16 medlemmer. 15 medlemmer har endret status fra standard- og til pensjonist medlemskap. Dette medfører en lavere kontingent inntekt. Dette er det laveste medlemstallet siden 2002.

2. Web-løsninger

- ML informerer om hva han har funnet ut av.
 - ✓ ML informerer om Facebook og web-løsninger til hjemmesider etc.
Det er over 7k følgere på Facebook. ML skal jobbe videre med tanke på digitalt medlemskap etc.

3. Landstreff 2023

- EH informerer
 - ✓ Landstreffet skal arrangeres på Årsøya fritidspark i Selbu i helgen 16.-18. juni. Plassen har god plass til treffet og telt/vogner, men har ikke hytter. Overnatting på hotell med kort gangavstand. Hotellrom er booket. Evt. kan det være aktuelt med overnatting på andre campingplasser i nærheten.

4. Premier Landstreff 2023

- EH informerer
 - ✓ Premier er under arbeid, flere varianter vurderes.
 - ✓ Premier generelt: Dersom noen skulle se, tenke på eller ha idéer om premier som kan være av interesse for NVAK – så ta bilde om det lar seg gjøre, men gi oss et tips og/eller forslag.

5. Landstreff 2024

- EH informerer
 - ✓ Plassen er lokalisert, og EH, KH og AL har vært på befarings. Hvor dette er blir offentliggjort på landstreffet i Selbu 2023.

6. Landstreff 2025

- EH informerer
 - ✓ EH, KH og AL har vært på en befaring og funnet en plass som passet godt til vårt formål. Dessverre passet det ikke for plassens eiere at vi skulle være der i juni da sommersesongen er i full gang. Vi ble ønsket velkommen i mai eller i september, men NVAK har ingen idé om å bytte måned for arrangementet. Nå må også vi, som andre gjester betale hva det koster, så at vi skulle kunne komme før eller etter turistsesongen må vel ses på som et forsøk på å få i både pose og sekk.
EH har et par andre alternativ på blokka, men enn så lenge har vi ikke kunnet dra på en befaring. Det jobbes videre med saken. Navn og/eller adresse nevnes ikke her.
 - ✓ Dette er et jubileumsår, og premiene vil bli malerier. AL ordner slike i Thailand.

7. Støtte til drift av NVAK

- AL informerer
 - ✓ AL har på vegne av klubben søkt om støtte til drift av klubben fra en stor aktør innenfor den kategorien NVAK tilhører.
Vi har fått tilsagn om 25k kroner, og har sendt faktura i den forbindelse.

8. Digitalisering av AzP

- AL informerer
 - ✓ AL informerer om at Arnt Willy (redaktøren) er ferdig med skanning av AzP fra 1990 tom. 1995 og KH har lagt dette ut på hjemmesiden slik at medlemmene kan lese disse utgavene der.

9. AmazonPosten

- AL informerer
 - ✓ AzP 2023
Arnt Willy har hatt en plagsom sykdom i lengre tid og er forsinket med utgivelsen av AzP #3og4-2022 samt AmazonKalenderen. Utgivelsen kommer forhåpentligvis i januar. Dette skal ikke gå utover antall utgivelser i 2023. KH legger ut info om dette på nettet, AL legger en likelydende info ut på facebook.
 - ✓ Ny avtale ang. trykking og utsendelse må inngås da forrige avtale utgår ved utgangen av dette året.

10. Lokalavdelinger

- ✓ Arve informerer litt om flere avdelinger. Samarbeidet med avdelingene er bra, og det er høy og meget bra aktivitet i flertallet av dem. Det er helt stille fra en lokalavdeling, mens vi dessverre ikke klarer å opprette en lokalavdeling i Stavanger/Rogaland.
NVAK bidrar med økonomisk støtte til etablering av lokalavdeling.
- ✓ Avdelingene får betalt pr. side for artikler som skrives for lokalavdelingen og som trykkes i AzP. Det er derfor «ganske greit» å skaffe lokalavdelingen inntekter.
- ✓ Avd. Oslo/Akershus og Viken bør opprette et arbeidende styre. I dag har de kun en form for arbeidsgruppe.

11. Oslo Motorshow OMS

- ✓ NVAK hadde søkt om standplass på OMS, men ble ikke tildelt noe, da det ikke er plass til alle som søker. Som følge av det ble våre planer for 2022 lagt på is.
Etter titt og ofte å ha «syttet og klaget» over mangel på plass på OMS, så kom dette andre for øret. Vi fikk tilbud om å ha en bil og mannskap på standen til LMK, noe vi mottok med glede. Riktignok får vi ikke profilert klubben slik vi hadde ønsket og gjort på en egen stand, men bilen vi hadde lånt for anledningen tiltrakk seg mye folk, og vi fikk pratet med mange mennesker i løpet av de tre dagene showet varte. Vi betalte ikke noe for standen eller for å benytte den, men deltakelsen kostet likevel NVAK ca. 8.500 kroner. I all hovedsak ble kostnadene benyttet til å dekke bompenger (rundt 15% av beløpet), parkering (om lag 35% av beløpet) og kjøregodtgjørelse, også for henting og levering av utstillingsbil.
Vi hadde informasjon om at parkering av tilhenger var gratis, på et eget avsatt område for formålet – slik det har vært tidligere, og at vi derfor slapp å slepe på den fram og tilbake. Det viste seg å ikke stemme. Grådighetskulturen har ingen grenser.
Vi hadde lånt Jan Lindh fra Sarpsborg sin 1961-modell – en urestaurert bil som kun har 31000 km på telleverket, Gråbeige med svart tak, og et flott trekkplaster på standen.

12. Volvo 100 år i 2027

- ✓ AL informerer om at det har vært et forberedende møte på hovedkvarteret til Volvo Car Norway, EH, KH og AL representerte NVAK og Volvo-treffet, og det var representanter fra Norsk Volvo Klubb og Classic Volvo Club. Norsk Volvo PV Klubb hadde meldt sin ankomst, men ingen dukket opp. VCCN – Volvo Car Club Norway – hadde sannsynligvis ikke mottatt informasjon om møtet.
Møtet ble ledet av Johnny Kristian Danielsen, økonomi direktør i VCN. Formålet med møtet var å se på hva som kunne gjøres i forbindelse med Volvo's kommende 100-års Jubileum. Møtet var konstruktivt og interessant, og det ble diskutert og lagt fram gode ideer og forslag om hva som kan gjøres.
Klubbene kan og må bidra med praktisk jobb, andre enn klubbene må stå for kostnadene.

13. Eventuelt

- ✓ AC spør om deler til Amazon som er lette å få tak i, produserte deler som ble produsert, men er utgått og planlagt å produsere på nytt etc. AL svarer generelt om dette, at delesiden har både positive og negative sider, og at det finnes utfordringer. AL sier at prisene har steget en god del.
- ✓ KH spør om rekvisita, noen har bestilt blader som ikke er lett tilgjengelige i øyeblikket, men som ligger på en pall i AL sin kjeller. Det fordres et par mann samt en del løfting og leting for å finne de bladene man leter etter.
- ✓ Varetelling må tas tidlig på nyåret, KH og EH avtaler dette seg imellom.

Til stede på møtet var: Kjell Hallberg, Egel Holmquist, Ole Selnes, Andreas Cleve, Jan Arvid Wisløff, Martinius Lilleberg og Arve Larsen.

*Fra styret hadde Erik Endre og Jon Rafn Hansen meldt forfall.
Av lokale kontaktpersoner hadde Andreas Cleve bekreftet sin deltakelse.*

*Redaktøren hadde ønske om å komme, men ble forhindret.
Lars Erlend Kielland hadde gitt beskjed om at han ikke kunne komme.
Ingen andre fra lokalavdelingene hadde hørt fra seg.*

Møtet ble avsluttet kl. 22:20

*Referatet er skrevet av
Ole Selnes - sekretær
Supplert av Arve Larsen*